

## **Latest Arrangements for Alumni Regarding Campus Access and Facilities (8 May 2020)**

Dear Alumni,

In view of the easing situation of the COVID-19 pandemic, we would like to update you on the latest arrangements regarding access to campus and facilities.

### **Library**

With effect from 11 May 2020 (Monday) and until further notice, those Alumni Members with valid “Library Borrower” or “Library Reader” cards may register **at least two days in advance**, on a first-come-first-served basis, for visiting the Mong Man Wai Library on Tai Po Campus. Those who have not successfully registered in advance will not be allowed to enter the campus. Each relevant cardholder is eligible to register for one session per day.

Upon successful registration, please present your Library Borrower/Library Reader card on arrival to the main entrance of the University and have your body temperature checked. At the entrance/counter on G/F of the Mong Man Wai Library, please present your relevant card again. You must wear your own surgical masks at all times during your stay on campus and inside the Library.

Please click the following link for online registration: [https://app.lib.eduhk.hk/campus\\_user/](https://app.lib.eduhk.hk/campus_user/).

For more information on sessions and quota, please visit <https://www.lib.eduhk.hk/visiting-registration/>.

### **Other facilities**

Sports facilities will gradually be reopened for Students and Staff’s use only. Other facilities will remain closed to Alumni until further notice.

We thank you for your kind understanding and cooperation. We will provide updates as and when access are further relaxed.

Should you require further assistance, please contact the Alumni Affairs and Development Office (Tel: 2948 6048 or email: [alumni\\_affairs@eduhk.hk](mailto:alumni_affairs@eduhk.hk)).

Regards,  
Alumni Affairs and Development Office  
The Education University of Hong Kong

### 疫情期間校友使用校園設施之最新安排 (2020 年 5 月 8 日)

各位校友：

因應新型肺炎疫情有所緩和，請留意以下特別安排：

#### 圖書館

由 2020 年 5 月 11 日(星期一)起，持有效「借書證」或「閱讀證」的校友如需使用大埔校園的蒙民偉圖書館，必須於最少兩天之前以先到先得形式登記，直至另行通告為止。未能成功預先登記之人士將不能進入校園。每位持證人每天只限登記一個時段。

成功預先登記之校友須於大學正門出示「借書證」或「閱讀證」，登記資料及量度體溫，進入圖書館前，需於地下入口/服務台再度出示其「借書證」或「閱讀證」，以茲識別。校友於校園範圍內必須戴上口罩。

請按此進行網上登記：[https://app.lib.eduhk.hk/campus\\_user/](https://app.lib.eduhk.hk/campus_user/)

有關時段及限額的詳情，請參閱 <https://www.lib.eduhk.hk/zh/visiting-registration/>

#### 其他設施

大學的運動設施將逐步開放予學生及職員，其他設施將繼續暫停開放予校友，直至另行通知。

我們衷心感謝校友的諒解和合作，如上述的措施有所放寬，我們將適時通知校友。

如有任何查詢，請聯絡校友及拓展事務處(電話：2948 6048 或電郵：[alumni\\_affairs@eduhk.hk](mailto:alumni_affairs@eduhk.hk))。

香港教育大學  
校友及拓展事務處